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F B I

Transmit the following in

Date: 7/5/68
PLAIN TEXT.

(Type in plaintext or code}

Via AIRTEL
(Priority}

TO: SAC, LOS ANGELES (56-156)

FROM SAC, NEW YORK (44-1640)

SUBJECT: KENSALT

Re 
with airmail

San Diego teletype to New York dated 6/27/68 
copy to Los Angeles requesting NY to interview

Mrs. JOAN BRADEN

Enclosed for Los Angeles are 30 copies of a 
FD 30/ containing the results of interview with JOAN> 
BRA ^^<^.

s Angeles (Ends. 30)'
- New York

SEARCHED_ _ _ _ ^NDD£D_AU_
SER1AUZEIU—iSl®~^4-

FLC:jrf 
(*)

JUL 8: 1968 

FBI —LOS ANGELES

Sent
gent in Charge

M. Per



OPTIONAL FORM NQ W
MAY 1062 COITION
GSA GEN. MCG. NO, 27

5010-104

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to : SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 7/5/68

from : SA E. RHEAD RICHARDS

subject: KENS ALT
I

Re FD-71 Complaint Form dated 6/24/68 of SA 
JOSEPH A. HANLON. /

• J >M >1#

Dr^JAMESUl!*/£SB£^^ resides at 1285 East 
Morada PlSETTT'Altg^^ California, advised on 7/1/68 
that he had in his possession several books which he had 
obtained in a backyard sale of various items at the 
house located next door to his own at 1275 East Morada 
Place. Doctor OSBORNE advised that he had no reason to 
believe that these books had anything at all to due with 
SIRHAN SIRHAN or no member of his family, except for the 
fact that two or three weeks ago, or sometime after the 
assassination of Senator KENNEDY, inquiry had been m ade 
in that neighborhood by law enforcement officers 
concerning the fact that SIRHAN SIRHAN*s brother had once 
resided in that area. He stated that based upon this 
prior inquiry concerning SIRHAN*s brother and because these 
books he obtained were all "liberal in nature," he felt 
that it was something worth notifying the FBI.

He stated he did not know SIRHAN SIRHAN or his 
family and he had no reason to believe that these books 
had ever belonged to any of them. He stated that several 
of the books had a stamp on the inside co/er indicating 
that they were from the library of JOHNAtf^^ who
used to reside next door to him on ISasFTRSrl^

The names and other identifying information 
concerning the books in the possession of Dr. OSBORNE are 
as' follows:

^oTitlca^^
... AuEK6rT~ RTOOLF "HEBERLE
..Published By Appleton-Century-Crofts, Inc.



LA 56-156

"Modem, Political^IdeploRie s“ *
Authors J^ALANP. GRIMES and ROBERT H. HORWITZ
Oxford University Press, 1959

“Christianity and.. Lib er al ism" ... 
Author r*“XJJRESHAM MACHEM - mD\ 
William B. Eerdmans Publishing Company
Grand Rapids, Michigan

"Inside Eurbpe"
Author:/JOHN GUNTHER
Harper/and Brothers Publishing Company 
New York, copyright 1933
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FBI I

Date: 7/5/68 l

Transmit the following in
(Type in plaintext or Cede) 1

Via AIRTELj
(Priority) ।

■>WWW»*.«»MM*W> MM WMM <M MM — .MM MM MM .MM .mm mM-VMM MM MM MM MM MM MM MM MM. WMV—-.— MM.-M M*— MM MM MM MMM VMM MM mm.

.TO

FRO

.SAC, LOS ANGELES (56-156)

S/C, SAN FRANCISCO (62-5481)

SUBJECT: KENSALT

Re Pittsburgh airtel to Bureau, 6/28/68*, and San 
Francisco letter to Chicago, 731/68, reJDICK GREGORY —

A review of San Francisco .file 157-457 re GREGORY. 
reveals he was ini the San Francisco area on a speakxngytour 
in the month of April. He spoke at Salinas, .Monterey; 
Berkeley and San*Mateo, California. He also made a brief 
visit to WJgY NEWTONr Minister of Defense of the Black Panther 
Party who is Waiting trial on charges of murdering an Oakland 
policeman. Hi? speeches were covered by Bureau Agents or 
Informants. There is no indication in the file that GREGORY
made any tapes with local television stations. No further 
action being taken by San Francisco.

(0- Los Angeles
1 - Chicago (157-347 DICK GREGORY) (Info.)
1 - Pittsburgh (44-538) (Info.)
1 - San Francisco (62-5481)
HEW/kwl #1
(5)

Approved:.____ . - ---------- .........   - - -
Special Agent in Charge

Sent



DO NOT DESTROY

Per Bureau airtel to Albany 1/12/77 filed 
in 157-1618*.
Do not destroy files which contain the 
Black Panther Party (BPP) in the caption 
of the case or the BPP as a subcaption to 
any individual investigation irrespective 
of classification until further notice.



THE LIBRARY OF CONGRESS
WASiKGTOX.&.C. SOW

TRANSLATION (SPANISH)

Legsiativs Rstekince SSXVXCS

(Rep. John Tunney, June 10, 1963

Honorable John Tunney:

t

With all respect I’n addressing myself to you to tell you 

the following. With all my heart’s sincerity, I send ay condolences 

to President L.B. Johnson and to the widow of Honorable Robert F.' 
^Kennedy, who died serving his nation.

Here I’n sending you the nan.es of two persons that I told 

that they have to kill another inportant person in order that three 

are completed, beginning with President Kennedy, they are witnesses 

that I told before it happened.

I didn’t tell the Government because ‘there are persons who 
I

laugh because they don’t know God, and their purpose is to kill.

Let’s see if you believe in what I say to you, then you can 

believe what I say right away* That the policy which you have 

claced on the Americans!is nature [?] and divided. Because of that 

they take advantage of hhis to kill those who can defend the Nation 

and now (they? you? verb used can mean either J are up a blind alley.

? Sincerely,

Manuel Alvarez >breno_ Mr. Agustin V. Chavez
45744 Grace/Snreen, Apt. B •. 83^B7Highway^^—'"

Indio, California 92201 ■ Marshall Auto' Court
/ „ Indio, California 92201 M



0*9 (Rev. $43^0

F B I

(Type in plaintext ar code)

Via AIBTE1
(Priority)

Date; July 5, 1968 .
Transmit the following in .*

To: SAC, Los Angeles

From: Director, FBI

KESSALT

Enclosed are copies of a translation of a letter addressed 
to Congressman John Tunney, dated June 18, 1968, the contents 
of which are self-explanatory.

v
Tomm NaVarez. Handle.

No record could be -located in Bureau
limited identification data for Mr. A
Mr. Manuel Alvarez Moreno, and Mrs

ures

Sent Via

lies based on

^fe

XM=“
>363

M Per



* ICMP
<RC 080

ROYaI CANADIAN MOUNTED POLICE - GENDARMERIE ROYALE DU CANADA 
'^ -4

Of KER PILE REFERENCES: 
REQUIRES .DOSSIERS; wv^a

^V JUN 6^
C237

REV. 1-4*0

SUS • PI veto N»$ ws»pivtsto N

RCMP PILE REFERENCES:
RCF-DOSSIERS GRC; .

68 GIS-790-16& •

L
08 JET;

"wessaraa
Senator Robert KENNEDY
Murder oft
Assistance to F.B.I.

1# -• Following telephoned information and instructions,
the undersigned proceeded to interview Dat. X. Turgeon of the St.Lam- 
bert City Felice, regarding the telephone call he had received from 
one Mrs. J. Fatton of 15 Argyle St. St.lambert, P.Q. Having heard the 
subject of this inquiry from Det. Turgeon, the patrol was extended to 
the residence of Mrs, PATTON where the information contained hereunder 
corroborated that of Det. Turgeon.

2. Mrs. PATTON explained that at approximately 11.40 PM,
of the 6 JUN 63, she was looking at Montreal T.V. Channel 10, where 
films of the murder of the captionally noted were being projected and 
commented. In one scene, just prior to the showing of the prostrate 
body of Senator KENNEDY, she observed the news photographs of three spec­
tator# looking at a documet on a wall. These three spectators consist 
of a female wearing a polk-dotted dress, and flanked by two males.

3. Mrs. PATTON explained that she was reporting this fact
to the police, as she did not remember having seen these films on an* 
of the other television stations, and she thought that they may be of 
interest to the U.S. law enforcement authorities. She informed that she 
was aware that the FBI was searching for theldentity of a polka-dotted 
female who would have made a remark Immediately after the shooting Inci­
dent, and that she was under theimpression that the viewing of this 
film may be a good investigative aid.

4. Therefore, Mr. Beal OUIMET of Channel 10 News Service
was contacted in order to learn the source of the films projected.
Be Informed that these films had been supplied to them by U.P.I. (Uni- 
ted Press International) and had been projected as received. Mr. OUIMET 
further added that, if it was deemed important, arrangements could be 
made for police officers to view the films in question in their studios.

5. The above is submitted for theinformation of the inves
tigating agencies, in the event such viewing may be of value in the 
possible identification of the persons ba soughh^JLn relation with 
the captionally noted incident. ’ 3

^CONCLUDED HEBE* Cpl.
G. Bishop #^7?19

^^.k^.- - - - - - ALL INFORMATION contaW**1 °-x-s
HEREIN IS UNCLASSIEIEQ
DATE£mfcBY£^ 

0-/O o?^/
G^ ^URCHEDxuu^imxtD.

SIRlAUIZEtJ^^lmtC..

JUL 8 196« 
tab wnwiats

W&&
^



ALA. K^R'R^POnD.ENCC’TD 
e£ Ab.QREss'EO:

* T-HE‘tOMM^rONeR
ROYAL CANADIAN *IOUNT£O POLICE

-i OTTAWA 7, CANADA'

TOUTS C OR R£l* O’NO A N C £ OOl T
StRS AORE$s£e OOMME-SUITj

WB COMMITS A r^E * * 
OeNOARMERlE ROYALS OU CANADA

CTYAWA 7. CANADA

HEADQUARTERS - direction ceneralx

YOUR NO.
VOTRE N9

OTTAWA7, CANADA*

S^o ^HQ-?91-C^48 June 25, 1968.

Mr. Hoss Lee Innes, 
c/o United States Embassy, 
OTTAWA, Ontario.

Re: Senator Robert KENNEDY, 
Murder of: 
Assistance to F.B.I.

Attached for your infomation are 
copies of Montreal GIS Report dated JUNE 7, 1968. 
The information volunteered by Mrs. PATTON may 
or may not have a bearing on investigations In 
the United States.

RFRntno^,™^ CONTAINS

Encl,

W. F. G. Perry, Insp., 
Assistant Officer In Charge, 
Criminal Investigation Branch.

SEARCHED------------- INDEXED------ -~
SERI A L12 ED.^i-rftllD—--^

FBI- LOS ANGELES
JUL 8 19PQ
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Pate: July 5, 1968

(Type in plaintext ar .code)

AirtelVia
(Priority)

Transmit the following in

SAC, Los Angeles

From: Director, FBI

KENSALT

Attached for the information of Los Angeles Office 
is a copy of a letter from RCMP dated 6/25/68 and two copies 
of an investigative report by the RCMP under date of 6/7/68.

In view of the fact that the film Ln question is 
that of UPI, there would appear to be no necessity for further 
inquiry relative to this aspect of our investigation by 
Legat, Ottawa.

Enclosures (3K.

1 - Legat, Otta’

seeialux

M Per,

ALL'INFORMATION contain® »
HEREIN IS UNCLASSIFIED , . B ,
Wtfd&^&j^/^ 1/

e^. &6^,3i^ i J

Sent Via



Transmit the following in _______
(Type in plaintext or Code)

v. A I R T E LVia _________________________________
(Priority)

TO: SAC, LOS ANGELES (56-156)

FROM: SAC, SAN DIEGO (44-394) (P)

KENSALT

Re Los Angeles teletype to Bureau dated 6/28/68.

Enclosed for Los Angeles are 30 copies and for 
New York is one copy of an FD-302 reflecting check of records 
of San Diego County Sheriff’s Office, San Diego Police 
Department and San Diego County Mental Health Department.

g)- Los Angeles (Enc. 30)P 
1 - New York (Enc. l)(lnfo)

Approved: Sent. M Per--------------------------
'P- in Charge



OPTIONAL FORM NO- 10 - 50KM0#
MAY 1062 COITION 
GSA GEN. REG. NO 27 

UNITED STATES GOVERNMENT 

Memorandum
to :

FROM :

subject:

SAC, LOS ANGELES (56-156)

SA SAMUEL J. FELTON

KENSALT

date: 7/5/68

Re memo of SA JAMES CAGNASSOLA,1 JR. dated 6/8/68.

On 6/8/68, Captain MAX MYERS, Los Angeles Fire' 
Department, 227 South Hill Street, Los Angeles, California, 
advised that Chief HILL has custody of the photographs 
which are taken for the Fire Prevention Bureau. MYERS 
stated that he would attempt to locate someone who could ■ 
furnish the photographs taken by HAROLD L'XBURBA following 
the shooting of Senator KENNEDY a^HTeTmoassador Hotel.

On 6/8/68, SA TIMOTHY L. DOI WAN advised SA • 
SAMUEL J. FELTON that the above photographs had been ob­
tained from the Los Angeles Police Department and it would 
not be necessary to obtain the photographs from the Fire 
Prevention Bureau. SA DONOVAN stated that he had advised 
Captain MAX MYERS that it would be no longer necessary for 
him to locate someone who could furnish the above photo- 
graph to the FBI.

SJF/vJh (D^

k5^z/j^ /di/0
SEARCHED_______ jno
SERIALIZED,______ f|L

JUL 8 196
»EQS ANGELES



FD-36 (Rev. .5^2-CO

F B I

Dote: 7/8/68

Transmit the following in

i, Via AIRTEL
(Typo in plaintext or cod;) 

AIR MAIL
1

(Priority)
>4

RE

FROM

TO: SAC, KANSAS CITY (62-8651)

SAC, LOS ANGELES (56-156)

KANSALT

Re Kansas City airtel to the Bureau and Los Angele 
6/19/68.

Concerning the information in referenced airtel, 
no action is being taken on this natter by the Los Angeles 
Office. It is suggested to Kansas City that in view of. 
the information Kansas City may desire to advise Secret 
Service. If this is done, it should be done under the name 
of the individuals involved and should not be forwarded 
under the heading KENSALT

2 - Kansas City 
- Los Angeles

AOR/pjc /
co /

MARCHED

A

Approved: Sent M
Special Agen! in Charge



FD-H KUv. S’*;^)

F 8 I

Date: 7/8/68

Transmit the following in
(Type in plaintext ar code)

AIR MAIL
(Priority)

TO:

FROM:’

SAC, BALTIMORE

SAC, LOS ANGELES (56-156)

ONSALT

male Negro, age 52, Pacific 
Coast News Bureau//1199 West 39th Place, Los Angeles, 
who was at the Ambassador Hotel 6/4 - 5/68 and in kitchen  
passageway at t/me of Senator KENNEDY shooting, advised 
that MAX JOHNy-N, a Negro representative of the "Afro- 
Amer^caH4U*neyspa^reT published in Washington, D.C., but 
who is an employee of that paper’s Baltimore office,  

. was also in'the Embassy Room during that period.

LEAD:

BALTIMORE

,AT BALTIMORE, MARYLAND: Will interview MAX 
JOHNSON, Negro representative"of the "Afro-American" 
for his knowledge of events of shooting of Senator 
ROBERT F. KENNEDY.

An information copy is designated to Washington
Field since the"Afro-American" is published in Washington, D.C; 
and future leads may develop there.

2 - Baltimore
1 - Washington Field (Info)

. DHC:alm
(5)

Filed

^-/^ /^/^
M Pe'~OFFICECOPYApproved: ^^^^^^^-^.^^ ’ Sent

Special Agent in Charge



rD-36 m«v. $.22-64)

F B I

Date: 7/8/68

Transmit the following in

Via AIRTEL
(Type in plaintext or code}

AIR MAIL
(Priority)

4
I

TO:
pkA^

SAC, SAN DIEGO

SAC, LOS ANGELES (56-156)

RE KENSALT

6/27/68.
Re San Francisco airtel to Bureau and Los Angeles

RE: INTERVIEW OF WALLACE TURNER, "NEW YORK TIMES"
CORRESPONDENT***------7^—.^-

TURNER was interviewed by the San Francisco 
Office concerning this matter as he was present at the 
scene of the shooting on the morning of 6/5/68. In e, 
course of this interview, TURNER identified LISA U_____  _______________  __________________ 0,
age 18, of Crawford High School, San Diego, as a eyewitness 
who saw SIRHAN shoot Senator KENNEDY. TURNER dicated 
that URCO had testified before the Federal Grand Jury 
at Los Angeles on this matter.

LEAD

SAN DIEGO

AT SAN DIEGO, CALIFORNIA: Will locate and inter­
view LISA URCO for ;full information concerning this matter.

2 - San Diego 
<^- Los Angeles 
#^c /

Searched

m p.^ z^- /^Z^Approved: ------ - ----- --------
Special Agent in Charge

Sent

OFFICE COPY



fP-36 (Rev. i.2’<-W

F B I

note: 7/8/68

(Type in plaintext or code)

Via

Transmit the foilowing in

TO

NSALTSUBJECT

SAC, NW YORK CITY

(Priority)

SAC, LOS ANGELES (56-156) (P)

Among the names of alleged witnesses to the 
KENNEDY shooting compiled by the Los Angeles Police 
Department were the following:

KRISTIJ^EJU.
ABC—American Heritage

■ CHRISTIE WITwi
WflcTn^^^^^
NYC, no further address known

4 
I
L

Above persons thought to be one individual, not 
known to American Broadcasting Company (ABC), Hollywood, 
and this station does not carry the American Heritage 
■Foundation series. The American Heritage Foundation ap­
proximately two years ago had an address of 11 West 42nd 
Street, in New York City. This organization did work 
for Radio Free Europe and made spot radio tapes of a 
patriotic nature.

LEAD

NEW YORK

AT NEW YORK CITY, NEW YORK: Will empt to 
identify th’e 'above 'tnfough €he' American Heritage Foundation 
and interview her-accordingly

2 - New York

0)

Approved: -«*MH ^M>M . ^^^m.iim.w»iw^m ■^>o.*w.»Mi*.iw»<t^Mii^M<„<>__________ Sent
Special Agent in Charge

M Per -„-.-, -,,--- ... — . •

OFFICE COPY



fD-35 (Rev. S.22-M)

FBI

' Date: 7/8/68

Transmit the following in     !
(Type in plaintext or code) >

Via AIRTEL_____________AIR MAIL _________ ■_________ »
(Priority) f

TO, I SAC, SAR DIEGO

^^^FA SACj 108 ^GELES (56-156)

SUBJECT} UKENSALT

SIRHAN SIRHAN reportedly employed as a horse 
exercise boy. Corona, California, area .1965-66. Employment 
with Granda Vista Del Rio Thoroughbred Horse Farm at 
Corona,owned by BERTALTFIlXlSCH, confirmed.

Possibility SjShAN may have exercised horses 
for REST^Q^-TV actor-producer and owner of Corona 
Breeding/Farm at Corona, California. ARNAZ has advised 
secretaries in Hollywood, California, _BL.W_W.PISH _and 
ROSALIE^RQAT._at General Service Studios, theft he has “ho 
persop^l recollection of SIRHAN and has a Very -limited contact 
with Employees at the breeding farm. ARNAZ suggested that^ 
his horse trainer, .RALPH tw., and his ranch manager, gS^^ 
^GELEX and his business/tanager and accountant HOWARD SHBEARD., 
T06>Cast 6th Street, Co/ona, who has payroll, be contacted.

San Diego at Del Mar, California, will contact 
DESI ARNAZ, 1920 Ocean Front, phone 714-SK-51529; show 
photographs of SIRHAN and ascertain any knowledge ARNAZ 
may have of SIRHAN.

^r- San Diego -y
- Los Angeles /

LW/dmr A/'(^) K

SEARCHED —
INDEXED '^ 1
SL.uALlZED [&

FILED ^-

. ^^/OT- /^/^ 
M Per_________________Approved: Sent a

Special Agent in Charge



or TONAL FORM NQ W 
MAY ^2 EDITION 
OSA GEN. REG. NO. 27

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to :

FROM :

subject:

SAC, LOS ANGELES

SA AMEDEE 0. RICHARDS, JR.

date: 7/8/68

KENSALT

Re information concerning J$$pYOWEN.
On 7/5/68, Supervisor GEORGE^ALLOWAYof the 

San Francisco Office of the FBI advised that they had been 
unable to contact JERRY OWEN for interview as he had failed 
to keep any of the appointments that he and/or his attorney 
GEORGE DAVIS had made with that office.

GALLOWAY advised that JOSEPH HARDISTER, at whose 
ranch OWEN had previously been sta^IhgT^Iiad^aTIbd the 
San Francisco Office on the morning of 7/5/68 and indicated 
that OWEN would probably stay in the Northern California 
area as he apparently did not want to be far removed from" 
his attorney GEORGE DAVIS. HARDISTER also advised that 
Attorney GEORGEDAVIS was out of town and would call the FBI, 
San Francisco, oh Mohday morning next to arrange for OWEN 
to be interviewed in the office of attorney GEORGE DAVIS. 
HARDISTER also advised that OWEN had been served with an 
order by the Los Angeles police officers who interviewed 
him that he should not discuss this case publically.

GALLOWAY advised that he did not feel that it 
was advisable to conduct an interview with OWEN in the 
presence of his attorney DAVIS in DAVIS’ office.

On 7/5/68, Captain HUGH BROWN of the Los Angeles
Police Department, special unit investigating the assassination - 
of Senator KENNEDY, advised that officers of his department 
had interviewed OWEN in San Francisco on 7/3/68.

BROWN stated that when his officers arrived at the 
office of attorney DAVIS they were met by the press and 
finally persuaded DAVIS to have the press leave the office. 
Following this, they interviewed OWEN for about an hour and 
a half and then took him to the San Francisco Police 
Department where they gave him a polygraph examination that 
lasted for approximately three hours. As a result of this 
test, BROWN stated that the officers are certain that OWEN

AOR/alm SEARCHED.____ ^/INDEXED. 
SEMAUZEDJWljiIED

JUL- 3 196 
__FBI — LOS ANGELES



LA 56-156

did not give SIRHAN a ride as he had indicated although he 
may have given someone a ride. In connection with the 
threatening call, there was a strong reaction that OWEN 
lied concerning this matter. Also, the interviewing officers 
advised that they had learned that OWEN is planning a tour 
in connection with his alleged missionary activities and that 
part of this trip would include a visit to Israel and they 
felt that this may be a publicity build-up for OWEN by his 
attorney DAVIS. The interviewing officers advised that they 
had told both OWEN and DAVIS of the court order concerning 
publicity in this matter and had indicated to DAVIS that 
he might be in the possession of. a court order if he was 
representing OWEN in this matter.

DAVIS indicated that, in view of this, he would 
make no .further press releases on this matter. However, 
Captain BROWN advised that -last .night , 7/4/68, on-Los Angeles 
Television, Channel 4, at 11:00 p.m., there was a news 
release wherein DAVIS indicated that he was now more certain 
than ever that this was a conspiracy and that it appeared to 
him that they were attempting to use his client as a get­
away driver in this matter. Captain BROWN stated that they 
had checked with this television channel to determine whether 
this was a taped interview made before Wednesday or if it had 
been done after their interview with DAVIS and OWEN. It was 
determined from the television channel that DAVIS had made 
this release on Wednesday afternoon and it had been sent to 
Los Angeles and on the program that evening. >

Also, Captain BROWN stated that/nis office had 
received a telephone call from a WESLEYzGARDNER, 108 East 
First Street, Napa, California, telephone number 707-226-5338. 
GARDNER indicated that he represented'the Foremost Protection 
Investigating Agency and that he represented OWEN and advised 
the police department that if they were trying to locate OWEN 
that it could be done through him.

Supervisor GALLOWAY in San Francisco was advised of the 
results of the conversation with Captain BROWN of the Los 
Angeles Police Department and was advised that Los Angeles would 
furnish a teletype to the Bureau concerning this matter with a 
copy .for the San Francisco Office.

- 2 -



WFO 173-135 
KLP:bmb 
1

The following investigation was conducted by 
SA KENNETH L. PLESSf

AT WASHINGTON, D.C, 7

On May .5, 1968, Mrs. STELA^RQWN. age 40, maiden 
name, ALARCON, 135 Ri chmond^DTive/Woodb ridge, Virginia, 
telephone number 703-494-9844, advised that she is married 
to GERALDJLZBROWN, Staff Sergeant, United States Air 
ForCS^Unrs^tTy^tationed at Bolling Air Force, Washington, 
D.C. SMwas first married to HOMER CLIFFORD^STRICKUND 
until her divorce in 1956. She has bC^^i^tfooIlEH 
since August, 1967. She was In El Paso, Ttxas prior to 
moving to Virginia.

BROWN advised that while watching channel 9 
Television Station, she observed a photograph, front and 
profile view, of a man, and the commentator asked for 
anyone who recognized the man to contact the television 
station. She called the TV station in Washington, D.C. 
and left her name and telephone number.

BROWN advised that she recognized the photographed 
man as a person she first met in the last part of 1955 or 
the first part of 1956, in Los Angeles/California. She 
was visiting a friend, MARGHERITA .GONZALES i n an apartment 
located on the comer OfFirst an/Olive Streets. The 
apartment was located in the secdnd building off of First 

'Street on Olive.

i The young man said his name was AIELjMiAlL
or SIRHAN, and that he was 16 years old. He wf^ associated 
with a gang of young "hoods" who werex known to be dope 
addicts, robbers, and a real roughUunch. The other 
boys around him laughed when Wave his name. He then 
stated his name was A^EJ(.IjJn.CAI DERON. He said that he 
was from Puerto Rico and Md nbt beeh iirthe United States
very long. He was in Los Angeles looking for work and 
his family was living in Pasadena. California. BROWN 
advised that CALDERON was living in the same apartment 
building as GONZALES. She visited GONZALES for two • 
weeks and saw CALDERON in the area everyday. She has 
not seen or heard of him since. -^ ^. /^y

SMKKW-MH,1.lNatJlll}.Tu, 
$£RIAllHU..nJllW

JUL 8 1^^ 
Ml!®-.



WO 173-135 
2 .

BROWN advised that while she was in Los Angeles, 
a young boy named POLITO was killed by a knifing by the 
gang which CALDERON was a member. She was sure 'the Los 
Angeles police investigated this matter.

BROWN advised that she was positive the photo­
graph of the man she observed on television was the same 
man she described above. Me looked older on the television 
photograph, but had the same facial characteristics.
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
To - SAC, LOS ANGELES ($6-156) •date: 7/8/68

from :.

subject:

SA AMEDEE 0. RICHARDS, JR.

KENSALT

A review of LAID records concerning this case 
reflects that ETHEL CREHAN of 1001 Fish Canyon, Duarte, 
California, teTepKone*KUfflbers 359-6493 and 334-2811 on 
6/7/68, contacted the LAPD and advised that she had worked 
in the' KENNEDY Campaign Headquarters in Azusa, California.

■ This woman advised on 5/30/68, three persons had 
entered the campaign headquarters and asked if KENNEDY 
would be _ in Azusa. Mrs. CREHAN allegedly identified 
a photograph of SIRHAN B. SIRHAN as being one of the 
individuals who had made inquiry.

LEAD

LOS ANGELES

AT AZUSA, CALIFORNIA: Will interview ETHEL 
CREHAN and display photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN 
to her.

AOR/pjc 
(3)^V SEARCHED___ .-...INDEXEoZZS / 

SERIALIZED.. J^FILED.....4*^

JUL 8 1050
FBI - LOS ANGELE? ) *

l^^ Iffl
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
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•V • 522 Vine SFEreet/~San Jose.. The interviewing agents identified - 
■ - themselves to Mr/ SMITH through display of FBI credentials.

■ Hrs. SMITH advised ,as follows’: .
She stated’ that she is a friend of LUZEtK^CORDOVA 

who is also known as LUZjELE1JA^OO^VA^^zURIE7A.. She*, 
advised that she met CORDOVA in August of 1966 when CORDOVA 
was a resident at the De Anza Hotel in San Jose where she,. 
Mrs.' SMITH, was employed in the housekeeping department. 
She advised that she saw CORDOVA occasionally from August 
of 1966 until March of 1967 tahen CORDOVA left San Jose to 
return to New York City. She stated that CORDOVA is from 
Ecuador and is an alien having come to the United States, in • 
approximately 1961. She-has’ corresponded with CORDOVA on ■ 
several occasions. During May of 1968 CORDOVA advised her 
by nail that she was returning to San Jose and since Mrs.’ 

■ SMITH has recently been involved in an auto accident in 
which,she was injured. She suggested that CORDOVA night 
come to San Jose and live in her home temporarily* Mrs. 
SMITH explained that CORDOVA obtained employment as a nurses , 
aid or practical nurse and she thought CORDOVA could be of 
some assistance to her.

CORDOVA returned to San Jose during the first or
second week of May 1968 and has been living at the SMITH 
residence since that tine.' SHe has been unable to find 
work which suited her. She obtained one job which she 
held for 2 days and then quit informing SMITH that her 
employers at attempted to steal some of her personal 
belongings.

SMITH stated that CORDOVA has been acting in a rather
strange fashion since coming to San Jose.. She has difficulty 
sleeping and will not retire without placing a number of 
small religious statues> on the floor around her bed. SMITH 
stated that CORDOVA will not leave the home without secreting 
small religious charms and artifacts in her hair and beneath 
her clothing. She stated that CORDOVA spends much of her 
time both day and night writing letters. She is secretive

On 6/1*1/68 1 a, San Jose,'1 California nug SF 62-SU81_______

SA WILLIAM N. KIDWELL, JR;dp Dote dictate
SEARCHED.

PeriaS^c

INDEXED^ ^M

This document contains neither recommendation# nor concisions of the FBI. It Is the property of the 
It ond Its contents ore not to be distributed outside your ojency.
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about persons to whom she is writing and has refused to 
allow SMITH to enter the bedroom she is occupying. SMITH . 
stated that she is quite concerned regarding CORDOVA’s 
mental and emotional condition. She stated CORDOVA is 
pleasant and usually nice to be around. She further advised 

‘ that she is suffering from some rather severe emotional
upset and suggested- that CORDOVA may be experiencing 
menopause. Mrs. SMITH was quite concerned that the FBI 
was interested in CORDOVA. She stated that CORDOVA has 
been somewhat agitated since the death of Senator ROBERT 
F. KENNEDY. She advised that CORDOVA has spoken of this 
event on numerous occasions. Mrs. SMITH was asked if she . 
knew, of any fraternal organization in which CORDOVA was 
interested. She replied that CORDOVA has told her of her 
interest in Rosicrucians Order which group has their 
international headquarters in San Jose.',

In conclusion Mrs. SMITH stated that she expects 
CORDOVA to leave her residence within the next two or 
three weeks after she obtains permanent employment in 
the area.

- * t &
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✓ luz _ELENA2C0RDQ.y>^zuRiETA <_.who is also known as 
LuzeXa_J?oxdov.a, wds interviewed at the residence of Mrs. 
CHARLES SMiTH, 522 Vine Street, San Jose, California. 'The 
interviewing Agents identified themselves to CORDOVA through 
display of' FBI credentials. The interview was conducted in 
both the English and Spanish languages. CORDOVA advised 
as follows’:

She was born on November 20, 1918 at Guaycul, Ecuador. 
She was admitted to the United States at Los Angeles, Cali­
fornia, as a permanent resident alien or^ctober 1, 1961. 
She exhibited alien registration card She resided
in Los Angeles , California in 1961 and^njbz^ina was employed 
in that city as a nursing aid at the Community Hospital, 
View Hospital, and Doctors Hospital.

She moved to Panama City, Republic of Panama in 
February, 1963, and was self-employed as a private nurse in 
Panama City. While living in Panama City, she became interested 
in the Rosicrucian Order also known to her as AMORC. She 
did not become a member of the organization at this time. 
In February, 1964, she moved from Panama City to New York 
City, New York. While in New York, she stayed for a time with 
a friend, one ALICIA A. WATSON on’East 23rd Street in Brooklyn. 
She later moved to her own apartment at 308 East 90th Street, 
New York City, Apartment 1-B. She worked as a babysitter and 
housekeeper for several families in New York and in August, 
1966, she traveled from New York City to San Jose, California.

She also recalled that during the period of her 
residence in New York City she left the United States on one 
occasion to visit some friends in Peru, South America.

After arriving in San Jose in August, 1966, she. 
lived at the Deanza Hotel on West Santa Clara Street for one 
month and then moved to the Terry Hotel, 286 West San Carlos 
Street. It was during this period that she visited the 
Rosicrucian Park in San Jose and furthered her interest in

SEARCHED. 11

On 6/14/68 ot San Jose, California File 4 SF

by.

SA THOMAS P. WESTON and .
SA WILLIAM N. KIDWELL, JR. ^H Dote dictated

F8I - LOS ANGELES
6/.14/.68
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. the Rosicrucian Order* She noted that .San Jose i^ the 
International Headquarters for the Rosicrucian Order* 
She pointed out that while she was in New York, she had 
affiliated with the . Rosicrucian Order, and she displayed 
a membership card for AMORC No* 385-700S65 in the name of 
Miss LUZETA CORDOVA, 308 East 90th Street, Apartment 1-B. 
She stated that she is still a member of this organization*

She remained in•San Jose working as a practical 
nurse and housekeeper for various people'until March 26, 
1967 when she returned to New York City and again took up 

. residence in the apartment mentioned above* She obtained 
private case work with a Mrs* STONE and Mrs* ROBINSON, 
working both as a private nurse and housekeeper for these 
people* On May 11, 1968, she returned to San Jose and 
took up temporary residence with Mrs* CHARLES SMITH at 
522 Vine Street* CORDOVA stated she is unemployed and 
presently is seeking employment.

CORDOVA stated that she has written many letters 
over a period of many years to prominent people in the 
United States* She stated that she has corresponded on 
more than one occasion with the late Senator ROBERT F. 
KENNEDY. She advised that she wrote a letter to Senator 
KENNEDY in November, 1967 from New York City, and in this 
letter she mentioned the Rosicrucian Order* She stated 
in the letter that she believed the Rosicrucian Order 
planned to kill the KENNEDY .family,

CORDOVA was asked to give her reasons for this 
conclusion* She stated that she has no particular reason 
for making this statement, and she seemed confused when 
asked this question. The question was repeated several 
times and in several different ways. CORDOVA was unable

•" to respond to the question except to state that RALPH LEWIS, 
the present leader of AMORC in San Jose, "is a spy for 
Russia."

CORDOVA stated that all of- the other people connected 
with AMORC are honest and loyal, explaining that the only 
person in the organization that she was concerned about was
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Mr. LEWIS., She was unable, however, to give any specific 
reason for her concern. CORDOVA recalled having advised 
Senator KENNEDY to write to an organization known as Silent 
Unity, Lee’s Summit, Mississippi, and she stated that this 
is an organization that accomplishes much through prayer. 
CORDOVA was asked if she thought AMORC or any member of 
that organization was responsible for the death of Senator 
KENNEDY. She replied that she did not know, stating that 
she thought that Mr. LEWIS’ action were suspicious.

She could not further explain this remark. 
I

The following description was obtained -through 
observation and interrogation:

Race 
Sex 
Date of birth 
Place of birth 
Height 
Weight 
Hair 
Eyes 
Complexion 
Build 
Alien registration 
Social Security No. 
Residence

White
Female
November 20, 1918
Guaycul, Ecuador 
5’4”
155 pounds
Light brown
Hazel
Fair

re e t
San Jose, California

i
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Memorandum
: SAC, LOS ANGELES (56-l#f date: 6/20/68

FROM : SA LLOYD D. JOHNSON

subject: KE NS A LT

On 6/18/68, Mr3. LIND^AffllSHI, 1^3 Glendon 
Way, San Gabriel, Californijr7',"'st^^d^ person she 
knew who might know SIRHAN SIRHAN was ffe,_SPEAIL SAYEGH, 
who works for the GPS Pharmacy, one block east dr Rosbmead 
Blvd, on Las Tunas Blvd, in Temple City. JfflSTAFA, BAHTISHI, 
further advised SAYEGH was at least acquainted with one 
of SIRHAN’s brothers, and SAYEGH operated a fund-raising 
charitable organization called the U. S. Omen, which sent 
funds to the middle east.

On 6/11/6 81/ one ANWAR MUSA SAYEGH, a student 
at Pasadena City College, furnished information concerning 
SIRHAN.

LEAD: AT TEMPLE CITY, CALIF: Will interview SPEAR SAYEGH 
for any information or background he has concerning SIRHAN. 
Will ask him about his charitable organization, and whether 
SIRHAN was involved in it. Will determine jfz ANWAR.. ^AYEGH
is related. -

ID J
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Memorandum

I

SAC, LOS ANGELES’(52-11826)TO

subject:

.SAC,. SAN DIEGO (52-^918)^9

.MKJffiWDA;-
ROBEgT/IRBY JONES, aka;

Automatic Rifles, from 
40th Armored Division, 
Los Angeles, California 
TGP 
00: San Diego

date: 6/27/68

On 6/5/68 SD 1155-0 advised'that he considered subject 
MIKE VEJVODA as possibly identical to person who shot Senator 
ROBERT KENNEDY at Los Angeles, California, the night of 6/4/68 
inasmuch as VEJVODA closely resembled the physical description • 
of the individual in custody for the shooting of KENNEDY. 
Informant .further reported that VEJVODA was known to carry a 
small caliber pistol in his belt on frequent ocassions. Informant 
was requested to attempt to determine VEJVODA.’s whereabouts the 
night of 6/4 and 6/5 and the morning of 6/5/68. Informant 
subsequently determined that VEJVODA was in San Diego, California, 
on the morning of 6/5/68. Informant further indicated that he 
had considered VEJVODA possibly involved in the KENNEDY assassi­
nation inasmuch as he had been trying very hard to obtain some 
hand grenades through sources In San Diego prior to the 
assassination.

On 6/19/68 Lt, EARL j. COCHRAN, Intelligence Unit, 
San Diego Police Department, advised that he had been contacted 
by the Los Angeles Police Department and at their request had 
interview MICHAEL VEJVODA concerning his present and recent ' ^ 
activities. Lt. COCHRAN advised that the Los Angeles Police 
Department had determined that VEJVODA was reported to be . 
acquainted with SIRHAN SIRHAN and might possibly be involved in 
the KENNEDY assassination. Lt. COCHRAN said that VEJVODA was 
interviewed for four hours during which time a search was also 
conducted of his residence and automobile. It was reported
that several weapons and explosive devices were located during
this search. ^2 f^ -/^L
2/- Los
3 - San

1 -

Angeles 
Diego 
137-1643 1968

• CJN:vlh
(5)
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On the night of 6/19/68 SD 1155-C advised that he 
had been contacted by VEJVODA who indicated that he was 
interrogated by the San Diego Police Department and that as 
a result of this interrogation he intended tn do something • 
Spastic, without indicating what his plans were. Informant 
subsequently advised that VEJVODA also contacted several' 
other acquaintances on the night of 6/19/68 and made similar 

' representations indicating that his name would probably be in 
ihL newspaper .in the near future regarding something he was 
about to do.

VEJVODA’s activities have been closely .followed 
at San Diego through contact with SD 1155-C and no further 
activities on his part have been noted since the interview’ on 
6/19/68. ' ’ ,

LEADS; ’ , '

LOS ANGELES.

AT SAN PEDRO, CALIFORNIA. Will consider feasibility 
of interviewing R7)BinrT ^ 829 West 23rd Street,
telephone number 547-2868, regarding his association with 
subject VEJVODA and possible knowledge of-any anticipated 

' action on the part of VEJVODA in the near future.



In Reply, Please Refer to 
File No,

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL PUREAU OF INVESTIGATION

San Francisco, California 
June 27, 1968

LEONARD L. EDWARDS

At 2:00 P.M., on June 24, 1968, Assistant Chief of Police 
ROBERT SCHATZ, Mountain View, California, Police Department, 
advised that on June 22, 1968, his department received, a tele­
phone call from GEORGE BAKIE BARWICK, 2400 El Camino Heal, Space 
10, Mountain View, California, in which MARWICK stated as 
follows:

One of his neighbors, LEONARD L. EDWARDS, white, male, 
Americas 2400 El Camino Real, Space 40, Mountain View, was act­
ing strangely and made some peculiar remarks to him about a week 
ago. At that time he observed that EDWARDS had two handguns in 
his possession, one in each hip pocket. One of the guns was a 
luger P-38 and the other was a .38 caliber S S W. They were 
talking in the trailer court about weapons, and the subject of 

1 shooting and politico came up. MARWICK said it was too bad that 
BOBBY KENNEDY had been shot, and that since he was gone, his 
brother TED would probably now run for the Presidency. At that 
point EDWARDS said, "Well, we will kill that son of a bitch, too, 
if he runs.” EDWARDS further indicated to MARWICK that he had 
been in the Watts Area at the time of the riot, and at that time 
they had numerous weapons in their possession and were ready to 
use them against any Negro people in -the area if they came in. 
MARWICK said he did not know whether or not EDWARDS had any 
intention of committing a crime, but he thought by the way he 
talked he might be connected with some organization of the type 
that would commit such offenses. MARWICK said EDWARDS is employed 
as a painter and owns a 1964 Chevrolet pickup truck, green in 
color, California license S54392, which is registered to him and 
VIOLA FAY EDWARDS at the above address.

Special Agent LARRY NEWMAN, U. S. Secret Service, San Fran­
cisco, was advised of the above at 3:15 P.M., June 24, 1968, by 
Special Agent GEORGE HARTLEY.

Mr. GEORGE B. MARWICK, Vagabond Trailer Village, 2400 El 
Camino Real, Space 10, Mountain View, was interviewed on June 24, 
1968, and advised as follows:

This document contains neither recommendations nor conclusions of 
the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your 
agencyj it and its contents are not to be distributed outside your 
agency.
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He i$ acquainted with LEONARD L. EDWARDS, who lives in 
Space 40 at the above address. EDWARDS resides there with 
his wife, VIOLA EAY, and they have been there about a year and 
a half. EDWARDS is semi-retired and a painter by trade. His 
wife sells real estate.

On Saturday, June 8, .1968, the day of ROBERT KENNEDY’S 
funeral, he (HARWICK) watched the funeral on television and was 
particularly moved by the eulogy given by Senator KENNEDY at 
the funeral service. Some time during the morning he saw 
EDWARDS in the street outside the trailers and they began talk­
ing about politics. The shooting of ROBERT KENNEDY came up. 
At that time EDWARDS made some strange remarks which he (MARWICK) 
thought should be reported. MARWICK mentioned that it was too 

,, bad that BOBBY KENNEDY had been shot, and that he had just seen 
EDWARD KENNEDY on television, and that EDWARD KENNEDY probably 

. now would run for the Presidency. EDWARDS then said, ’’When we 
don’t like them in California, we kill them,” and then mention­
ing Senator EDWARD KENNEDY, said, “We’ll kill that son of a' 
bitch, too, if he runs."

EDWARDS also mentioned that he had been in the Watts Area 
at the time of the riots, and that they all had guns ready to go 
in case the Negroes came into their area, but the police told 
them to hold off.

At various times during the past several months he has seen 
EDWARDS walking around the streets of the trailer court with 
handguns in his hip pockets. One of the guns is a German luger 
while the other is a .38 caliber Smith and Wesson. EDWARDS did 
not have any guns with him on the morning of June 8 when they 
were talking about the KENNEDYs. He has not seen the guns 
recently.

He knows of no criminal activities of EDWARDS or that he 
has any criminal or undesirable associates. He knows of no 
organizations that EDWARDS belongs to, although EDWARDS’ wife 
once said she belonged to the John Birch Society.

EDWARDS has a boat, and he and his wife go camping quite 
frequently for several days at a time. They go by themselves.

He has no knowledge that EDWARDS was in the Los Angeles 
area at the time ROBERT KENNEDY was shot, and no information to 
indicate that he had any connection with that shooting.

EDWARDS does not drink except on occasion, but he does not 
believe EDWARDS was drinking on the morning of June 8, 1968.

- 2 -



He described EDWARDS as white, male, American, age 55-60, 
5’10”, weight .200 pounds, build stocky, hair brown, eyes brown, 
complexion dark* EDWARDS owns a 1964 Chevrolet pickup truck, 
California license 354392, which is registered to EDWARDS and 
his wife.

On June 26, 1968, LEONARD LAWRENCE EDWARDS, 2400 El Camino 
Wal, space 40, Mountain View, advised as follows:

He and his wife, VIOLA JAY, live in a trailer at thd above 
address, having moved there in the Spring of 1966. Prior to 
that they lived in a trailer in Torrance, California. He is 
semi-retired, having reached the age of 65. He formerly was a 
painting contractor at Sunnyvale, California. He now works only 
at odd jobs on rare occasions. His wife is a real estate sales-, 
woman employed by Fred Miller Realty, Mountain View. She handles 
sales of trailer parfs in Northern California, and they take 
frequent trips throughout Northern California in connection with 
her business.

He recalled that early in June, 1968, on the day that Sena­
tor ROBERT KENNEDY was shot, they left Mountain View for a trip 
to Trinidad, which is located in the extreme .Northern portion of 
California, They returned at the end of that week to Mountain 
View.

He has no recollection whatsoever of making any statements 
concerning the death of ROBERT KENNEDY or any threats to the 
life of Senator EDWARD KENNEDY. He specifically does not recall 
saying "When we don’t like them in California, we kill them,” 
and ”We will kill that som of a bitch, too, if he runs.” He 
feels certain he made no such statements to anyone, and he would 
not go around making such statements as he does not believe in 
violence•

He does not belong to any organizations of any kind, nor 
does he associate with any individuals engaged in criminal 
activities or who believe in violence. He has never been arrested.

He and his wife were living in a trailer court in Torrance, 
California, at the time of the riots in Watts. He and other men 
organized a defense group under the supervision of the local 
sheriff to defend the trailer, camp in case rioters came to their 
area; however, no action was taken as nothing happened in.that 
vicinity. He did consider it to be a frightening experience.

He owns several guns as follows:

- 3 -



An old 30-03 modified Army rifle which he formerly 
used for deer hunting,

-.An Ithica 16-gauge shotgun which Le used for hunting
, pheasant and ducks.

A .38 caliber Smith and Wesson Cobra five-shot 
detective-model revolver which he used for target 
shooting.

A 9-millimeter German luger pre-World War XI which he 
has as a collector’s item.

A .45 DA Smith and Wesson which he used for target 
shooting. He last used the gun in Oregon in 1964 when 
he went pheasant hunting.

He keeps the above guns in the trailer but does not 
carry them around in the open.

The following description of EDWARDS, was obtained from 
interview and observation:

Full .name 
Sex 
Race 
Age

Height 
Weight 
Build 
Hair 
Ryes 
Marital status 
Residence

Children

Immediate relatives

Social Security No. 
Military service 
Automobile owned

LEONARD LAWRENCE EDWARDS 
Male 
White
65 (bom 5/30/03, Colorado 
Springs, Colorado)

5’11-1/2° 
174 lbs. 
Medium 
Brown and greying 
Hazel
Married; wife, VIOLA JAY
2400 El Camino Real, Mountain

View, California
ROBERT KIRBY, Santa Barbara, 
California, son of Mrs. EDWARDS

ROBERT EDWARDS, Los Alamitos, 
California, and LEONARD EDWARDS, 
Los Angeles, California, sons of 
Mr. EDWARDS

Sister, MARY DAVIS, whereabouts 
unknown

Sister, LOUISE THRASHER, Los 
Angeles, California

Brother, RICHARD EDWARDS, Seattle, 
Washington

Brother, DAVID EDWARDS, whereabouts

1964 green Chevrolet pickup, 
California license S54392

- 4 -



FD-35 (Rev. 5-22-64X -.. .

F B I

Date: 6/27/68

Transmit the following in
(Type in plaintext ar code)

AIRTEL AIRMAIL
(Priority)

TO: SAq, LOS ANGELES (56-156)

KENSA

FROM: SAN FRANCISCO (62-5481)

Enclosed is a copy of an kHM containing information con­
cerning alleged inflammatory/statements regarding Senator 
EDWARD KENNEDY by LEONARD L< EDWARDS? Mountain View, California, 
together with stencils andr proof sheets of FD-30>s containing 
results of interview of complainant GEORGE MAR^-lCK and EDWARDS.

Bureau and Secret Service, San Francisco, have been 
advised.

Q/Los Angeles (Encs.
1 San Francisco

GH:ER 
(3)

SFAgCHfn........... INDFXFO iEl/
SERIAIIZED ___4-fJJ£0 .-4^

Approved: - Sent M Per
Special Agent in Charge
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Transmit the following in

AIRTEL

F B I

Date: 6/28/68
PLAIN TEXT

(Type in plaintext at .cade) (

(Priority}
L

TO: SAC, LOS ANGELES (56-156)

FROM: SAC, NEW YORK (44-1640)

SUBJECT:: KENSALT

Re Newark teletype to the Bureau and New York 
dated 6/7/68 with mail copy to Los Angeles/*This teletype 
requested New York to interview JOSEPH an/ ANTOINE a 
(HAefi-eoncerning statements attri^uta^Te/co ANTOIN^HAGE 9 
concerning Senator KENNEDY’S assassination.------ ------------------

Enclosed for Los Angeles are 30 copies of an 
FD 302 as to interview with ANTOINE HAGE on 6/10/68 and 
30 copies of FD 302 as to interview with JOSEPH HAGE 
on 6/8/68.



7/1/68

ARNOLD BIRGERS, residing 13276 Foothill Boulevard 
Apartment Argeles, California and owner/operator of
The Liquor Market, 13116 Foothill Boulevard, Los Angeles, 
telephone 365-5750, furnished information as follows:

BIRGERS was apprised of a statement that a male had been 
in his liquor store on the .eekent prior to the assassination of 
Senator KENNEDY and was asking several questions such as what 
would happen if he were to hold up a store, murder somebody or 
if he were to be arrested. BIRGERS advised that no one 
had been in his store making statements of that nature. He 
stated that on a Saturday or Sunday prior to the assassination 
a male entered his store and inquired how he could get on an 
ammunition ship going to Vietnam Mr. BIRGERS stated this was 
at approximately 7:00 a.m. He indicated that this was an 
easy way to make money and he needed money to stay out of 
jail. BIRGERS stated that the questions struck him as being 
peculiar inasmuch as he felt the man was going to hold him up. Q 
The man later departed after buying a pack of cigarettes,in—a .
green 1958 Ford.

and stated that he 
definitely was not 
referred to above.

BIRGERS viewed photographs of SIRHAN BISHARA SIRHAN
had never seen him in his store and that he 
the person who was asking the questions

FBI - LOS ANGELES

SEARCHED_______ INDEXED
SERIALIZED__ Z.^PTtED...

m
6/21/68 Los Angeles, California

Loa Angeles 56-156-/^

SA GENE L. DONAGHEY/nnnc 6/26/68
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0^: 7/2/68
Transmit the following in . .

(Type in plaintext or code)

v.a AIRTEL_______  AIR MAIL
(Priority)

TO

SUBJECT:

SAC, LOS ANGELES (56-156)

SAC, SACRAMENTO (62-76)

KENSALT

airtel to
Re Sacramento teletype 6/7/68 and Los Angeles 
Sacramento, 6/27/68; Sacramento teletype 6/5/68

and Sacramento airtel to Bureau, 6/11/68

Enclosed for the Los Angeles Division is one 
certified copy of California drivers license number 

for SIRHAN BISHARA SIRHAN, and nine (9) copies

Mr. J

E

r. JAMES
c^ZOYj III, Ph.D., dated 6/10/68

Mr. KENNE 
TCs.“"HEIDI bu 
Patrolman JOlfil 

“Firs. KRISTE St 
*Rrs. DELAINE E’

EZPY, III,’ Ph.D., dated 6/26/68
dated 6/10/68.

IE, dated 6/10/68.
REINWAND, dated 6/10/68 
dated 6/10/68.

, dated 6/10/68.

y los Angeles (Ends. 12)(RM) 
Sacramento

. NPL / kah
(4)

Approved: ------- ,---------------------------------- Sent M Per ,________________
Special Agent in Charge



* SC 62-76 
NPL/kah

Mrs. LINDA IREN£ WILSON, dated 6/17/68.
Rr. ROBERT CURTIS/HLSON, dated 6/17/68.
Mr. RONALD W. JONES, dated 6/17/68.
TRANK C. dated 6/12/68.

Sacramento files reveal certified copies of 
the drivers license were furnished the Los Angeles 
Division by routing slip on June 7, 1968. Since it cannot 
be determined that this is the document the Los Angeles 
Office desires be furnished the laboratory, another copy 
is being furnished the Los Angeles Division for appropriate 
handling.
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From:

Subject:

t Department of Corrections
URI TRAINING CENTER FOR MJ& 

INTEROFFICE COMMUNICATION

MX. M. J. Elliott
Associate Warden-Custody MSP-M

Assistant Superintendent-Custody

AHB:ar

Date:
12 March 1968

TRANSFER in the case of 14553 DUNCAN, Glen A

This inmate is being returned to the Diagnostic Depot
with a recommendation that he be reassigned to a maximum security 
management situation.

Since being received in this institution in January,
this man claims to have been placed under a variety of pressures 
from Negro inmates, mostly in the area of sex. On Thursday, 
7 March 1968, DUNCAN was missing from the 6:45 p.m. count, and 
at about 9:27 p.m., was found hiding in a work bench in the 
Vocational Automotive School Building. H< s apparently wait­
ing for a period later on at night in hi n e could affect his 
escape. However, at the time of apprehendi n>, no escape attempt 
from the confines of this institution ha' : made; therefore, 
no recommendation for prosecution has been leveled.

„ H. BALDWIN

Copy to: Supt
ConCtrMSP-M
#14-5-53 
file

2^$-
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। . MI^URI DEPARTMENT OF CORRECTIC^a^
^ • DIVIsUF OF CLASSIFICATION AND ASSlWiNT

' Psychiatric Evaluation

Glen A. Duncan , December 20, 1967
H Reg. No. W-14553

This 19-year-old white Bale is currently serving three years for Tempering 
With a Motor Vehicle.

This nan apparently is illegitimate and has been bothered by the fact that 
’ he has no rightful father. Although he is lawfully called Marghlin he never-

J tholes3 goes by Duncan. He indicates that Duncan is the name of a stepfather,
t The stepfather is a nan with whoa ha has had a great deal of trouble, yet
' he indicates that the nan lias apparently done him a lot of good. Ho indicates

that whan he started to school he had little interest in it and preferred to 
horse around. He has a grade achievement of only 5.4, despite a Revised Beta 

) IQ of 105. Ke indicates that ho did go as far as the 10th grade but that ho
’ quit at that age. He denies such use of alcohol, denies truancy, running away
। frost hose. He indicates that he left home after he was given an ultimatum

by his stepfather at the age of 16. He then enlisted in the Navy but decided 
to go AHOL and subsequently got himself into some trouble. He states that he 
was performing adequately in the service except that he did no studying and 
failed a written test. He can give very little reason why he want AWOL. Sub- 

i sequent to that time he has hold many jobs for short periods of tire, has been
frequently involved in anti-social activity. He seems to have ths idea that 
his poor parental upbringing is ini large measure the reason for his difficulties.

This nan presents as a wall-developed sale who looks his ‘stated age. He 
speaks clearly and coherently and answers questions well. Despite the fact 
that he has previously been disturbed by such of the familial problems ho 
speaks of those problems now in a flat manner. There is vary little variation 
to the way that he expresses himself about anything. There scans to. be a 
narked emotional flatness to this nan. There is no definite thought disorder, 
there are no assodational difficulties. His intellectual functioning is wall 
within the range of normal.

It would appear that the main fora of acting this Etan does would classify 
him as a sociopathic personality at this time. However, it is apparent that , 
there is a great deal of emotional instability, dependance and lack of identi­
fication in this nan. One 'thing that appears to have characterized him since 
his early days is his utter lack of interest and motivation. At this tine ■ 

1 * it would appear that be has a paucity of positive attributes with which to
; work with. It would appear that he would caka an adequate adjustment in the 
. Department of Corrections, however. s

Gilles Marc Desmarais, M. D. 
Psychiatric Consultant

GMD/vc

,#^^/^o
SEARCH j nd£X£q
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MISSOURI DEPARTMENT OF CORRECTIONS
REPORT OF

DIVISION OF CLASSIFICATION AND ASSIGNMENT

REGISTER NO. W-14553 NAME Glen A* Duncan AGE 19
f

TRUE NAME Glen Alan Marghlin alias
(Maughlin)

BIRTH DATE 1-30-48 birth place Vallejo, California

HEIGHT 6 FT. 0 IN. WEIGHT 157 RACE White
s

BUILD Slender hair Bremen EYES Brown COMPLEXION Medina

harks, SCARS, OR tattoos ln scar left side of face in hair; 1” ecar inner right wrist

OCCUPATION OR TRADE Labor MARITAL STATUS Single

EDUCATION 9 th RELIGION Baptist

GRADE ACHIEVEMENT-Ss^-^. 4 /Tem^r^a INTELLIGENCE CLASSIFICATION Average

SOCIAL SECURITY NO, SELECT. SERVICE NO. Unknown CLASS.

MILITARY Navy FROM 1-30-66 TO 6-22-66 TYPE OF DISCHARGE Undesirable

PAROLES OR PROBATION: MO. FORMER IMPRISONMENT: MO.
OTHER OTHER

'jGRAKDMMHBRx Glenda HendersonEMERGENCY ADDRESS: I i TELE. NO. Li 7 6753
Parryville, Missouri

PRESENT CONVICTIONS

• CAUSE NO. 8766

offense: PG: Tanjar with Motor Vehicle

SENTENCE: 3 yrs.

county: Perry

FULLTIME 11-29-70

DATE OF SENTENCE:11-30-67 TERM OF COURT:

DATE RECEIVED: 12-1-67 JAIL TIME:

51 TIME 2-28-70 DISCH. DATE:

CAUSE NO. 2 7 7

October 1967

1 day

OFFENSE: PG: Jail Break

SENTENCE: 3 yrs«

COUNTY: Parry

DATE OF SENTENCE: 11-30-67 TERM OF COURT:

SENTENCE BEGINS: JAIL TIME:

October 1967

FULLTIME ;.. 51 TIME DISCH. DATE:

FBI NO. 194 846 F



I

( ijRouri department of .cqr^ectiW,
• Division OF CLASSIFICATION AI® ASSIGNMENT

Diagnostic Contor Report

Glen A. Duncan . R©g. No. W»M553 December 18, 1967

CRIMINAL HISTOR Y: Thora is no verification but ths subject was in ths 
Navy at ago 17 and went ANOL while in Boot Gasp and was later given an undesirable 
discharge, Xie admits that while AWOL fron the service he was charged with auto 
theft and it is shown as his first arrest on the FBI. He apparently was sub­
sequently given a state fam sentence in Illinois for that end the FBI shows 
a three-nenth sentence. He coved around the country a lot and in August of 
1967 he was arrested in California along with a brother for Burglary and Auto 
Theft but was later released and he said it was a mistake. He was returned 
to his hone county where he was involved in the instant offense.

PRESENT OFFENSE: The charge of Tampering With a Motor Vehicle included a 
charge that the subject had stolen three or four drive shafts in order to fix 
his car to leave town. Iha subject is said to have had several vehicles and 
that he frequently kept then up with stolen parts. Ths report further stated 
that two juveniles who accompanied hin gave Infomation regarding the thefts. 
After being put in jail after returning voluntarily fron Indiana to face the 
felony charges the report states that ha attempted to cut plaster fron the 
windows and was put into a better security area. H® received hacksaw blades 
and sawed his way out and was picked up at his hcoe two hours later after 
breaking jail* There is no information on the juveniles and the subject states 
they were in jail and night ba prosecuted. He states the name of one and says 
he had only net hin in jail.

Accomplices: None shown.

Detainers: Nono.

FAMILY: Thia 19-year-old white nan was born in Vallejo, California, on 1-30M8. 
The mother suggests that she was married at the time of the subject’s birth 
although the subject states that she was 16 at the tine of birth and that she 
was not carried and the nan was a 38-yeax-old truck driver. He states his 
mother loft homa and want to California where the subject was born and has 
been living with a man and later carried hin, had an additional child and was 
narriad for twelve years. At the tins of the divorce he was 12 and went to 
live with a maternal grandmother who kept hin six months and placed hin in. 
an orphans heme because of financial difficulty. His rather then married 
and had two additional children and was divorced more recently, although the 
subject did roturn to live with her and a stepfather. He states that his ‘ 
stepfather chased bin off whan ho was about 17. He spent two years earlier 
at the Missouri Baptist Children's Hoza and says ho liked to stay there well 
enough. The mother apparently has remarried again, although the subject states 
he doosn’ t think so. The mother further states "Ho holds against do ths fact 
that ha has no legitinate father".

EDUCATIONAL: Ke quit school after the 9th grade his mother says because he 
wanted to wrk and oat a car. Although he lias average intelligence • ’




